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Zápis z jednání  
KOMISE POŘADATELŮ ČJF 

č. 14/2024 
Den konání 25.6.2024 
Místo konání Videokonference 
Čas  Od 19.00hod Do 19:45 hod  

     
Přítomnost členů komise Aleš Suchánek přítomen 

Richard Bauer omluven 
Barbora Hassová                       přítomna 
Simona Heidenreichová omluvena 
Roman Krejčík omluven 
Renata Habásková    přítomna 

Přítomnost hostů   
Přítomnost dalších osob    

  
 

Program jednání: 
1. Rekapitulace minulého zápisu 
2. Zavedení zápisného – systém přihlašování, bankovní účty 
3. Podpora pořadatelů závodů 
4. Zpracovatelé výsledků 
5. Ekonomika Hubertus 
6. 
 

Systémy IT a jejich nastavení a propojení 
 

 

 
Průběh jednání a závěry: 

 Systémy IT a jejich nastavení a propojení 
 

1.  1.  KP probrala jednotlivé body minulého zápisu 

Závěr/úkol   

    2. 
 

2. Zavedení zápisného, případně jiné zálohové platby, příhlašování, 
banky 

 
Závěr/úkol 

- KP je prostřednictvím Aleše Suchánka je aktivně přítomna při 
komunikaci a zprovoznění systému přihlašování s částečnou úhradou. 
Jednání všech zainteresovaných probíhají v pravidelných intervalech a 
je pravděpodobné, že v blízké době bude vše nastaveno. 

- KP tlumočí názor a dotaz ze strany pořadatelů, zda je možné zvážit 
možnosti nastavení párování plateb i s účty u jiných bank. Dle 
informace od pořadatelů a jejich bankovních poradců by to neměl být 
problém. 

- Pokud to nejde, KP žádá o bližší informace, které bude tlumočit 
pořadatelům 

 
3.           3. Podpora pořadatelů závodů 

Závěr/úkol KP oslovila všechny oblastní sekretáře ČJF s žádostí o informaci , 
jaká je aktuální podpora pořadatelů závodů z jejich strany i 
v návaznosti na zvýšené příjmy oblastí pro rok 2024 a zachování 
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poplatku 15,- Kč za každý start v rámci závodů, při zrušení příspěvku 
na odměnu hlavního rozhodčího. 
¨ 
Zpětná vazba OV je velmi rozpačitá.  
Některé oblasti odpověděli obratem a mají nastaven princip podpory 
pořadatelů závodů. Většinou ve stejném nebo hodně podobném 
duchu jako tomu bylo v roce 2023. 
Některé OV odpověděli ve smyslu, že zvýšené příjmy oblastí jsou 
pouze díky změně přepočtu finančních prostředků pro jednotlivé 
oblastní výbory ČJF. 
Několik OV neodpovědělo vůbec. 
 
Na základě výše uvedeného KP apeluje na vytvoření jasné koncepce 
podpory pořadatelů závodů a to v rámci jednotlivých disciplín pod 
hlavičkou ČJF. 
 
KP zastává názor, že pokud je inkasován poplatek (aktuálně 15,- Kč 
za každý start), je nutné mít jasné parametry podpory pořadatelů 
závodů.  
 
V minulosti KP vypracovala návrh podpory pořadatelů závodů pro 
sezonu 2024. Bohužel nebyl přijat.  
 
KP je a bude aktivní ve věci tvorby a nastavení podmínek podpory 
pořadatelů závodů .  
 
KP zastává názor, že by každá disciplína pod hlavičkou ČJF měla mít 
jasnou koncepci podpory pořadatelů závodů, jelikož je třeba v těchto 
parametrech akceptovat specifika náročnosti realizace závodů 
konkrétní disciplíny. 
 

4. Zpracovatelé výsledků 
Závěr/úkol - KP projednala téma kvality zpracovatelů výsledků. 

- KP konstatuje, že kvalita zpracovatelů výsledků je velmi rozdílná a 
pořadatel nemá žádnou možnost sledování zpětné vazby ohledně 
odeslání, schválení výsledků, případných problému. Přitom za tuto 
práci nese dílčí zodpovědnost. 

- KP zastává názor, že zpracovatelé výsledků mají podléhat stejnému 
režimu jako rozhodčí, tedy na základě školení a zkoušky zisk licence, 
následně pak pravidelný refreshing. Vývoj IT systémů je velice rychlý a 
doškolování je nezbytné. 

- Zároveň KP zastává názor, že by pořadatel měl mít možnost zjistit 
hodnocení práce a schvalovatelnost výsledků jednotlivých 
zpracovatelů výsledků (např. na kartě zpracovatele v JISu,) . 

- Je to důležitý parametr při výběru zpracovatele výsledků, jelikož jeho 
práce může velmi významně ovlivnit celkový dojem ze závodů. 

- Dále je velmi důležité, aby bylo nastaveno několik úrovní zpracovatelů 
výsledků ve vztahu k disciplínám a úrovni závodů. Stejně jako u 
rozhodčích by měl být nastaven parametr karierního postupu. 
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- Zároveň KP zastává názor, že je třeba zhodnotit kvalitu školení 
systému Hubertus pro všechny zainteresované (zpracovatelé, 
pořadatelé, kancelář atd. ) . Kvalita školení má přímou návaznost na 
výsledky práce proškolených osob a tím pádem i na schvalovatelnost 
výsledků závodů, zpracovatelnost a využití všech dostupných 
funkcionalit systému JIS a Hubertus. 

5. Ekonomika Hubertus 
 - KP chce tímto apelovat na úpravu ekonomiky systému Hubertus.  

- Dle informace od pořadatelů je její použití na národních závodech 
velmi problematické. Některé funkcionality , které byly prezentovány 
jako funkční, v systému nejsou nebo jsou použitelné velmi omezeně. 

- Kvalitní a funkční ekonomika je velkým usnadněním práce kanceláře 
závodů. 

- KP v této věci nabízí velmi úzkou spolupráci a součinnost k doladění 
velmi dobře fungující ekonomiky závodů. 

6. Systémy IT a jejich nastavení a propojení 
 V této věci chce KP vyjádřit velkou podporu pracovní skupině, která se 

snaží nastavit priority při zavádění nových funkcionalit do jednotlivých 
systémů IT ČJF, jejich propojení a implementaci novinek. 
KP zastáván názor, že je třeba vždy velmi dobře uvážit všechny okolnosti 
a dopady jednotlivých změn a jejich načasování.  
I v této věci KP nabízí velmi úzkou součinnost . 

  
  

 
 
 
                                                                                             Zapsala: Aleš Suchánek 


